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Zápis ze 7. jednání Komise pro životní prostředí, ekologii a zeleň ve městě 
 
Datum: 13.02.2020 
 
Účast: RNDr. Blanka Studničná, Václav Černý, Alena Hlubučková, Martin Lukeš, Ján Pajtai, Viktor 

Stejskal, Dagmar Vaňousová Pešková,   
(komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů ze 7 členů) 
 

Omluven: 0 
 
Koordinátor: Daniela Wagnerová DiS. – pracovnice OŽP (zástup za koordinátora) 
 
Hosté: Mgr Bohumil Fišer – vedoucí Správy CHKO Brdy 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Vystoupení hosta 
3. Závěr 

 
ad 1) Zahájení předsedkyně komise 
 
 
ad 2) Vystoupení hosta 
 
Usnesení: 
Komise doporučuje Radě města zvážit zřízení odstavného (odstavných) stání se základním sociálním 
a občerstvovacím zařízením na vhodném místě na pomezí zalesněného území CHKO Brdy a osad ve 
správě města Příbram. Část města osada Orlov má na rozdíl od sousedících obcí vybudovanou 
kanalizaci a z hygienických důvodů proto nejvíc vyhovuje. Doporučení vychází z dosavadního 
minimálního pozitivního vlivu otevření původního VÚ Brdy na zájem turistů o město Příbram a  na 
rozvoj jeho služeb. 
(Pro: 7, proti: 0, zdrželo se: 0) 
 
ad 3) Závěr 
 

 
 
Datum: 13.03.2020 
Zapsal: RNDr. Blanka Studničná v. r. 
 
 
Předsedkyně komise: RNDr. Blanka Studničná v.r. 


